
32 123 III Vaststelling van de begrotingsstaten van het
ministerie van Algemene Zaken, van het Kabinet
der Koningin en van de Commissie van toezicht
betreffende de inlichtingen- en
veiligheidsdiensten (III) voor het jaar 2010

VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN EN
ANTWOORDEN
Vastgesteld ... 2009

De vaste commissie voor Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties1,
belast met het voorbereidend onderzoek van dit wetsvoorstel, heeft de eer
verslag uit te brengen in de vorm van een lijst van vragen met de daarop
gegeven antwoorden.
Met de vaststelling van het verslag acht de commissie de openbare
behandeling van het wetsvoorstel voldoende voorbereid.

De voorzitter van de commissie,
Leerdam

Adjunct-griffier van de commissie,
Hendrickx
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1
Hoeveel geeft het ministerie van Algemene Zaken uit aan kennis en
innovatie?

2
Welke concrete activiteiten en resultaten zijn in 2010 te verwachten op de
terreinen van bijzondere aandacht, te weten (1) een concurrerende en
ondernemende economie – mede gericht op innovatie en duurzaamheid –
voor behoud, herstel en creatie van werkgelegenheid, (2) de Nederlandse
positie in Europees en mondiaal verband, (3) respect en (4)
duurzaamheid?

3
Wat zijn de plannen als het gaat om het verder uitwerken van interdepar-
tementale samenwerking rond de ministerraad en de onderraden?

4
Wanneer in 2010 zijn de resultaten van de producten die in het kader van
Overheidscom-municatie Nieuwe Stijl (ONS) in 2010 worden ontwikkeld
waarneembaar en bruikbaar voor het publiek? Welke besparing levert
deze actie op voor de begroting van de departementen? Waarom is
gekozen voor vijf herkenbare thema’s? Hoe past bijvoorbeeld voorlichting
over de belastingaangifte hierin?

5
Wanneer zal er sprake zijn van één rijkswebsite en één gedeelde nieuws-
voorziening?

6
Waarom is de norm 2010 voor financieel voordeel collectieve inkoop van
mediaruimte lager dan de realisatie in 2008?

7
Waarom wordt voor 2010 uitgegaan van een lagere burgertevredenheid
over Postbus 51 dan in 2008 is gerealiseerd?

8
Waarom wordt er voor 2010 uitgegaan van een lagere klanttevredenheid
van cursisten over de dienstverlening door de Academie voor Overheids-
communicatie dan in 2008 is gerealiseerd?

9
Welke verklaringen kunnen worden gegeven voor het feit dat de norm
voor de snelle beantwoording van telefonie en email in het kader van de
Postbus 51 Informatiedienst niet is gehaald in 2008?

10
Waarom worden de activiteiten van de WRR onder de begroting van
Algemene Zaken gebracht? Komt de voorziene reductie van het
beschikbare budget ook tot uitdrukking in vermindering van de personele
capaciteit? Is deze conclusie juist dat vooralsnog deze reductie niet ten
koste gaat van de activiteiten zoals die zijn voorzien in de tabel op blz. 10?

11
Welke verklaringen kunnen worden gegeven voor het feit dat in 2008 geen
webpublicaties van de WRR zijn gerealiseerd, mede gezien het feit dat in
2007 23 webpublicaties zijn gerealiseerd en er wordt aangegeven dat de
WRR actief bijdraagt aan het debat tussen wetenschap en beleid?
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12
Welke verklaringen kunnen worden gegeven voor het feit dat de personele
kosten zullen stijgen in vergelijking met 2009, dit met het oog op de
doelstellingen van het kabinet die staan in het programma Vernieuwing
Rijksdienst en waarmee juist een afslanking van het aantal fte’s wordt
beoogd en synchroon daaraan een daling van de personele kosten?

13
Wat wordt bedoeld met de zin «De huisvesting van AZ maakt geen deel uit
van het rijkshuisvestingsstelsel.»?

14
Kan worden aangegeven wat de streeftermijn is waarbinnen vragen door
de dienst Publiek en Communicatie beantwoord moeten zijn? Kan worden
aangegeven of, dan wel in welke mate, dit doel wordt gehaald?

15
Hoe verhoudt de norm voor de aantallen e-mail shared service zich tot het
totaal aantal e-mail bij alle departementen? Hoe groot is jaarlijks het
aantal e-mail protestmail?

16
Is het waar dat de Commissie van Toezicht voor de Inlichtingen- en
Veiligheidsdiensten (CTIVD) op dit moment niet conform de Wet
Inlichtingen- en Veiligheidsdiensten bestaat uit drie leden, maar slechts uit
2 leden?

17
Wat is de laatste stand van zaken ten aanzien van de benoeming van het
derde lid van de CTIVD?

18
Kunt u aangeven per welke datum de CTIVD weer voltallig zal zijn?

19
Kunt u aangeven hoe de besluitvorming tot benoeming van de voorzitter
van de commissie is verlopen en hoe die dient te verlopen in de
toekomst? Is deze procedure in de Wet Inlichtingen en Veiligheidsdiensten
en in het Reglement van Orde van de commissie helder, adequaat en
transparant geregeld?

20
Wat wordt precies bedoeld met de zin «Om de interactie te bevorderen
wordt in de voorbereiding van dit kanaal de suggestie betrokken om
kijkers de mogelijkheid te geven vragen met een meer algemeen karakter
te stellen»?

21
Gaat de minister-president in het wekelijks gesprek ook vragen van kijkers
beantwoorden?

22
Is het You Tube-kanaal dat door mensen gebruikt kan worden om vragen
met een meer algemeen karakter te stellen al actief? Wordt hiervan al
gebruik gemaakt? Op welke wijze wordt een antwoord gegeven op deze
vragen?

23
Wat zijn vragen «met een meer algemeen karakter»?
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24
Wat is het oordeel van de regering over de embargoregeling zoals die
voor de begroting 2010 is ingesteld? Is de regering voornemens de
embargoregeling voor komend jaar ongewijzigd te laten? Zo nee, welke
regeling komt hiervoor dan in de plaats?
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